
Referat FAU møte 2/12-19 
 
Tilstede: Leder, rektor, sekretær. Else Svensson, Trude Rostad, Reidun Hestnes, Sindre 
Skarbo, Guro Wormdal 
 

1. Trafikkaksjon: Politi, FAU og innsats for andre delte ut reflekser i svært kalde 
omgivelser. Bør man dele ut varm drikke neste år? De som deltok fra FAU synes dette 
var en fin arena og møte barna. Bør det være fast 1. tirsdag i november hvert 
år?  Barna nevnte at "vennebenken" sto dårlig plassert, det fører til at den ikke blir 
brukt som planlagt. 

2. Julegrøt 18/12-19 
Klassekontakter stiller som hjelp. 
FAU sponser om det er vanlig. 
 

3. Oppfølging brev sendt til kommunen ang.gatebelysningen i "bakkan" og trafikksituasjonen 
ved skolen. 
Saken har blitt lukket uten svar. 
Det er bevilget støtte til 1 lyktestolpe. FAU bestemmer hvor denne skal stå, Marte og Guro 
vil ta en runde i Bakkan for å rekognosere. Stolpen vil bli satt opp til våren. 
 

Innkjøring ved "moon" er ikke aktuelt.Leder skriver brev ang utprøving av "innkjøring 
forbudt" for alle utenom beboere/ansatte mellom.  
         08-09. 
 

4. Utbedring av uteareal. 
Elevrådet har kommet med forslag. 
 

5. Ang Kreasotsviller Thamshavnbanen. 
 Risikovurdering/Tiltak. FAU ønsker avklaring. 
 

 

    Saker til neste gang 3/2-20 kl 1800. 
 

    Tilbakemelding fra elevrådet ang forslag til utbedring uteområde. 
    Plassering lys. 
    Brev ang innkjøring forbudt. 
    Økonomi. 
 


